
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunfullmäktige 

  Sammanträdesdatum 
   2022-03-24     

 
 
Plats och tid Bollebygdskolans matsal kl. 17:00-21:15 
  
Ledamöter Peter Hemlin (M) (ordförande) 

Otto Andreasson (S) (vice ordförande) 
Monika Svensson (SD) (2:e vice ordförande) 
Peter Rosholm (S) 
Emma Isfeldt (S) (Kl 17-20.30) §§28-36 
Lars-Erik Olsson (S) 
Helena Thelin (S) 
Ulf Rapp (S) 
Carina Svensson (S) 
Sassi Wemmer (MP) 
Daniel Persson (SD) 
Lisette Vermeulen (SD) 
Ingridh Anderén (M) 
Sverre Fredriksson (M) 
Göran Augustsson (M) 
Michael Plogell (FR) 
Mathias Carlzon (-) §§28-31, §§33-39 
Carl Pålsson (FR) 
Stefan Larsson (FR) 
Sandra Lindholm (C) (Kl 17-21) §§28-38 
Fredrik Olofsson (C) 
Roland Andersson (C) 
Eivor Carlsson (KD) 
Hannu Sutinen (L) 
Fredrik Lind (SD)  ersätter Caroline Nordengrip (SD) 
Fredrik Drugge (M)  ersätter Tomas Andersson (M) 
Kenneth Johansson (FR)  ersätter Mattias Tellander (FR) 
Rune Kennborn (KD)  ersätter Patrik Karlsson (KD) 
Jonny Svensson (S) §§37-39 ersätter Emma Isfeldt (S) 

  
Ersättare Maja Rosholm (S) 

Rose-Marie Grune (MP) 
Mattias Ekenberg (MP) 
Krister Schwartz (KD) 
Jonny Svensson (S) §§28-36 

  
Övriga närvarande Suzanna Bengtsson (Kommunsekreterare) 

Monica Holmgren (Kommunchef) 
  
Utses att justera Lars-Erik Olsson (S) 

Fredrik Drugge (M) 
  
Justeringens plats och 
tid 

Digital signering ,  2022-03-29   16:00 

  
Paragrafer §§28-39 
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Sekreterare    
 Suzanna Bengtsson  

Ordförande         
 Peter Hemlin (M)  

Underskrifter 

Justerande         
  Lars-Erik Olsson (S) Fredrik Drugge (M) 

 

ANSLAGSBEVIS Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag på 
kommunens digitala anslagstavla 2022-03-30. Anslaget tas ner 2022-
04-21. Protokollet förvaras i kommunhuset. 
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Innehållsförteckning 
§28 Meddelanden 
§29 Inkommen motion; Motion (S) om att kommunen ska införa frukost på högstadiet 
§30 Antagande av översiktsplan för Bollebygds kommun 
§31 Upphävande av planprogram för Kullaområdet 
§32 Ansökan investeringsstöd Hestrafors IF 
§33 Riktlinjer för medborgarförslag i Bollebygds kommun 
§34 Svar på motion (S) om att inrätta föreningsråd 
§35 Svar på motion (-) om stötta ansökningar till allmänna arvsfonden 
§36 Svar på interpellation (S) till samhällsbyggnadsnämndens ordförande om den nya skolan 

§37 Svar på interpellation (S) till kommunstyrelsens ordförande om uppföljning 
övergripande mål 

§38 Fråga (S) till samhällsbyggnadsnämndens ordförande om gång- och cykelvägar i 
kommunen 

§39 Kommunchefen informerar 
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§28 

Meddelanden 

Anmälningar 
 KS2226418 KS2022/3-8  Beslut om tillfällig förstärkning statligt stöd 2022 
 KS2226420 KS2022/3-9  SÄRFs direktions Protokoll 2022-01-28 
 KS2226421 KS2022/3-10  Verksamhetsplan och budget 2022 för 

samhällsbyggnadsnämnden 
 KS2226423 KS2022/3-11  Gryaabs årsrapport 2021 med måluppföljning 
 KS2226485 KS2022/3-12  Årsrapport 2021 utbildningsnämnden(UN2021384-1) 
 KS2226512 KS2022/3-13  Protokoll Gryaab styrelsesammanträde 2021-12-03 
 KS2226535 KS2022/3-15  Årsrapport socialnämnden 2021 
 KS2226534 KS2022/3-14  §15 SN Årsrapport socialnämnden 2021 
 KS2226536 KS2022/3-16  Boråsregionen Direktionsprotokoll 2022-02-25 
 KS2226539 KS2022/3-17  Protokollsutdrag § 18 220225 eHandlingsplan och 

Samverkan eArkiv 
 KS2226482 KS2022/2-3  Uppföljning av samverkansavtal avseende lokalt 

folkhälsoarbete i Bollebygd 2021 
 KS2226481 KS2022/2-2  Budget och ekonomisk redovisning 2021 Bollebygd 
 KS2226552 KS2022/4-2  Årsrapport 2021, kommunstyrelsen 
 KS2226605 KS2022/3-18  Årsrapport för jävsnämnden 2021(JN20223-1) 
 KS2226583 KS2021/261-5  §47 KS Svar på medborgarförslag om ny flaggstång 

vid kommunhuset 
 KS2226582 KS2021/219-5  §46 KS Svar på medborgarförslag om koloniområde i 

Bollebygd 
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§29     KS2022/57 

 
Inkommen motion; Motion (S) om att kommunen ska införa frukost 
på högstadiet  

Beslut 
Kommunfullmäktige remitterar motionen till samhällsbyggnadsnämnden för handläggning. 
 

Ärendet 
Ulf Rapp (S) föreslår i motion daterad 2022-03-01 att eleverna på Bollebygdskolans högstadium 
ska erbjudas frukost. Motionären menar att forskning visat att frukost i skolan ger bättre 
skolresultat. Prestationen bland eleverna ökar samtidigt som man kan se minskat våld, skolk och 
mobbing. Personal uppskattar att så många som 50 % av högstadieeleverna inte äter frukost 
innan skolan. Äter man dessutom sällan lunchen regelbundet och på tom mage skall försöka 
prestera det som behövs för att bygga grunden för resten av sitt liv, då har man en väldigt svår 
utmaning. 
 

Beslutsunderlag 
 Motion (S) Frukost på högstadiet, en investering för framtiden 

Skickas till 
Samhällsbyggnadsnämnden 
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§30     KS2020/24 

 
Antagande av översiktsplan för Bollebygds kommun  

Beslut 
Kommunfullmäktige antar förslag till ny översiktsplan (2021-10-25). När antagandebeslutet 
vunnit laga kraft upphör översiktsplan 2002, antagen av kommunfullmäktige 2002-02-07, § 5, att 
gälla. 
  
Kommunfullmäktige ger samhällsbyggnadsnämnden i uppdrag att efter antagande av ny 
översiktsplan (2021-10-25) revidera översiktsplanehandlingen. Syftet med uppdraget är att arbeta 
in en andra fas i översiktsplanen där Västra Forsa ingår i handlingarna. 
Samhällsbyggnadsnämnden avrapporterar första gången hur arbetet för uppdraget fortskrider, vid 
kommunstyrelsens möte 2022-05-24 och sedan löpande. 
  
Kommunfullmäktige ger samhällsbyggnadsnämnden i uppdrag att efter antagande av ny 
översiktsplan (2021-10-25) ta fram en fördjupad översiktsplan (FÖP) gällande grönområden. 
  
Kommunfullmäktige avslår kommunstyrelsens förslag att kommunfullmäktige delegerar till 
kommunstyrelsen att godkänna framtida revideringar av översiktsplan i samråd med 
samhällsbyggnadsnämndens presidium och utsedd styrgrupp för översiktsplanen, med undantag 
för revideringar av principiell karaktär.  
 

Ärendet 
Alla kommuner ska enligt plan- och bygglagen ha en aktuell översiktsplan som omfattar hela 
kommunens yta. Översiktsplaneringen styrs i huvudsak av plan- och bygglagen och miljöbalken. 
Planen är inte rättsligt bindande, men ger en viktig vägledning och tas fram i en planeringsprocess 
som garanterar insyn i processen. Kommunfullmäktige ska, enligt plan- och bygglagen, ta 
ställning till översiktsplanens aktualitet minst en gång per mandatperiod. 
  
Kommunfullmäktige har på sammanträde 2021-12-08, § 179, återremitterat ärendet med följande 
motivering: Återremiss av ärendet, antagandet av översiktsplan för Bollebygds kommun, med 
uppdrag till kommunstyrelsen att omarbeta förslaget så att området Västra Forsa arbetas in i 
översiktsplanen samt att kommunstyrelsen säkerställer att samtliga politiska partier beretts 
möjlighet att medverka i framtagandet av översiktsplanen. Översiktsplanen pekar ut ett antal 
frilufts-/ idrottsområden. Man pekar ut TG1 Elljusspårsområdet i Olsfors, TG2 Skolskogen i 
Olsfors, TG3 Idrottsanläggningen i Töllsjö. Vad man glömmer är friluftsområdet/idrottsområdet 
i Brandshed med både närhet till vandringsled, elljusspår, fotbollsplaner och golfbana. Detta ska 
anges som TG4 och pekas ut som det frilufts-/rekreations-/idrottsområde det är. När det gäller 
Bollekollen ska det pekas ut som ett frilufts-/rekreations-/idrottsområde vilket det är idag. 
Bollebygds kommun har uttryckt att man ser en tunnel som enda alternativet för järnvägen och 
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därmed peka ut Bollekollen som TG5. 
  
Kommunstyrelsen utsåg på sammanträde 2022-01-25, § 9, följande personer att också ingå i 
styrgrupp översiktsplan (ÖP): Hannu Sutinen (L), Rune Kennborn (KD), Sassi Wemmer (MP) 
och Daniel Persson (SD). Även Vänsterpartiet (V) har till kommunstyrelsens möte fått möjlighet 
att nominerar representant men inte inkommit med svar. Samhällsbyggnadsförvaltningen har 
presenterat tre olika vägval för att möta återremissen. Vägvalen som bedömts är: 
 
1. Att göra om processen från granskningen i nuvarande process översiktsplan daterad 2021-10-
25. Det är det alternativ som förvaltningen bedömer stämmer bäst överens med hur återremissen 
är formulerad, men beräknas bli en omfattande process då samtliga frågor behöver belysas och 
beaktas i en översiktsplaneprocess. 
2. Att anta nuvarande process översiktsplan daterad 2021-10-25 och starta en ny process för att 
jobba in samtliga frågor från återremissen i en ny process. Frågorna blir mer avgränsade än i 
alternativ 1, d.v.s. att det är Västra Forsa samt frågor om grönområden som ska arbetas in och 
konsekvensbeskrivas. 
3. Att anta ÖP2020 och starta två nya processer en process för att hantera frågorna om Västra 
Forsa och en process för att hantera grönområdena. Fördelen med att dela i två nya processer är 
att Västra Forsa då inte behöver vänta in att förvaltningen bygger upp ett kunskapsunderlag om 
grönområdena och då skulle delen som rör Västra Forsa kunna hanteras snabbare. Det första 
som behöver göras i detta alternativ är att anta översiktsplan daterad 2021-10-25 för att kunna 
avgränsa frågorna som förvaltningen ska hantera till det som återremissen rör. Man öppnar då 
inte upp för att hantera alla frågor som finns med i översiktsplan daterad 2021-10-25 och som 
redan är hanterade en gång. 
  
Samhällsbyggnadsförvaltningen bedömer att det vägval som går snabbast och är minst kostsamt 
är ett vägval där nuvarande process där översiktsplan daterad 2021-10-25 antas och två nya 
processer startas. Den första processen blir en andra fas av översiktsplanen (ÖP2022) för att 
hantera de frågor som den nya styrgruppen vill revidera i befintligt material, dels frågor där 
styrgruppen ska diskutera förändringar av befintligt material, men främst att arbeta in Västra 
Forsa enligt återremissen. Förvaltningen föreslår att även planbeskeden lämnade för Dammkullen 
och Fjällastorp från Göteborgs stift tas med så att de exploatörerna behandlas lika. Förslaget från 
förvaltningen är att nya kartor samt texter tas fram, men att ytterligare studier om markens 
lämplighet inte görs utan att de frågorna hänvisas till kommunfullmäktiges beslut. Den andra 
processen Fördjupad översiktsplan (FÖP) grönområden ska studera möjligheterna att peka ut de 
frilufts-/idrottsområden som beskrivs i fullmäktiges återremiss (andra del). Förvaltningen föreslår 
att uppdraget också bör innehålla uppdraget från Mål- och budget 2022-2024 att ta fram en 
fördjupad översiktsplan. Förvaltningens intentioner är att i den fördjupade översiktsplanen också 
hantera frågor som kommit till förvaltningen i form av frågor från allmänheten, 
medborgarförslag, motioner och remisser som rör önskemål om att utveckla kommunens 
grönområden. 
  
Ajournering 
Sammanträdet ajourneras kl 17.50-18.00. 
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Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
1. Kommunfullmäktige antar förslag till ny översiktsplan (2021-10-25). När antagandebeslutet 
vunnit laga kraft upphör översiktsplan 2002, antagen av kommunfullmäktige 2002-02-07, § 5, att 
gälla. 
  
2. Kommunfullmäktige ger samhällsbyggnadsnämnden i uppdrag att efter antagande av ny 
översiktsplan (2021-10-25) revidera översiktsplanehandlingen. Syftet med uppdraget är att arbeta 
in en andra fas i översiktsplanen där Västra Forsa ingår i handlingarna. 
Samhällsbyggnadsnämnden avrapporterar första gången hur arbetet för uppdraget fortskrider, vid 
kommunstyrelsens möte 2022-05-24 och sedan löpande. 
  
3. Kommunfullmäktige ger samhällsbyggnadsnämnden i uppdrag att efter antagande av ny 
översiktsplan (2021-10-25) ta fram en fördjupad översiktsplan (FÖP) gällande grönområden. 
  
4. Kommunfullmäktige delegerar till kommunstyrelsen att godkänna framtida revideringar av 
översiktsplan i samråd med samhällsbyggnadsnämndens presidium och utsedd styrgrupp för 
översiktsplanen, med undantag för revideringar av principiell karaktär. 
  
Kommunstyrelsens förslag bifalls av Michael Plogell (FR), Hannu Sutinen (L), Sverre Fredriksson 
(M) och Sandra Lindholm (C).  
  
Ledamöternas förslag till beslut 
Eivor Carlsson (KD), med instämmande av Mathias Carlzon (-) och Daniel Persson (SD), 
föreslår föreslår följande: Alternativ 1 då detta stämmer bäst överens med kommunfullmäktiges 
återremiss: 1) "Att göra om processen från granskningen i nuvarande process översiktsplan 
daterad 2021-10-25. Det är det alternativ som förvaltningen bedömer stämmer bäst överens med 
hur återremissen är formulerad, men beräknas bli en omfattande process då samtliga frågor 
behöver belysas och beaktas i en översiktsplaneprocess". Genom att förorda detta alternativ 
föreslås avslag på kommunstyrelsens förslag.  
  
Sassi Wemmer (MP), med instämmande av Peter Rosholm (S), föreslår följande: 
Miljöpartiet yrkar bifall till att kommunfullmäktige antar förslag till ny översiktsplan (2021-10-25). 
  
Miljöpartiet yrkar bifall till att kommunfullmäktige ger samhällsbyggnadsnämnden i uppdrag att 
efter antagande av ny översiktsplan (2021-10-25) revidera översiktsplanehandlingen där Västra 
Forsa ingår. 
  
Miljöpartiet yrkar bifall till att kommunfullmäktige ger samhällsbyggnadsnämnden i uppdrag att 
efter antagande av ny översiktsplan (2021-10-25) ta fram en fördjupad översiktsplan gällande 
grönområden. 
  
Miljöpartiet yrkar avslag till att kommunfullmäktige delegerar till kommunstyrelsen att godkänna 
framtida revideringar av översiktsplan i samråd med samhällsbyggnadsnämndens presidium och 
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utsedd styrgrupp för översiktsplanen, med undantag för revideringar av principiell 
karaktär. Motivering till avslagsyrkandet: Enligt plan och bygglagen 3 kap 19 § beslutar 
kommunfullmäktige i frågor om antagande av översiktsplanen. Ändringar kan göras enligt 27 § 
för en viss del av kommunen. Den kan också ändras genom ett tillägg för att tillgodose ett visst 
allmänt intresse. Om inte annat följer av 28§, ska 1-22§§ tillämpas när planen ändras. 28§ handlar 
om förkortning av granskningstiden och 1-22§§ handlar om översiktsplanens syfte, innehåll, 
framtagning, samråd och granskning. Ingenstans i 3 kap plan och bygglagen ges 
kommunfullmäktige möjlighet att delegera beslut om översiktsplanen eller ändring av 
översiktsplanen. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden konstaterar att han under beslutsgången kommer att fråga bifall eller avslag på vart 
och ett av kommunstyrelsens fyra förslag. 
  
1) Ordföranden konstaterar att det finns två förslag; dels kommunstyrelsens om att anta förslag 
till ny översiktsplan, dels Eivor Carlssons (KD m.fl. förslag om att avslå kommunstyrelsens 
förslag och därmed bifalla alternativ 1 om att göra om processen från granskningen i nuvarande 
process översiktsplan daterad 2021-10-25. Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner 
att kommunfullmäktige antar kommunstyrelsens förslag. Omröstning begärs och ska genomföras. 
Följande beslutsgång godkänns vid omröstningen: 
Ja-röst för kommunstyrelsens förslag. 
Nej-röst för Eivor Carlssons (KD) förslag. 
  
Omröstningsresultat 
Med 21 ja-röster mot 7 nej-röster beslutar kommunfullmäktige enligt kommunstyrelsens förslag. 
Tre platser står tomma. Omröstningslista finns i anslutning till paragrafen i protokollet. 
  
2) Ordföranden konstaterar att det endast finns kommunstyrelsens förslag. Ordföranden frågar 
om förslag till beslut kan antas och finner att så sker.  
  
3) Ordföranden konstaterar att det endast finns kommunstyrelsens förslag. Ordföranden frågar 
om förslag till beslut kan antas och finner att så sker.  
  
4) Ordföranden konstaterar att det finns två förslag; dels kommunstyrelsens om att 
kommunfullmäktige delegerar till kommunstyrelsen att godkänna framtida revideringar av 
översiktsplan i samråd med samhällsbyggnadsnämndens presidium och utsedd styrgrupp för 
översiktsplanen, med undantag för revideringar av principiell karaktär, och dels Sassi Wemmers 
(MP) m.fl. om avslag på kommunstyrelsens förslag om att delegera till kommunstyrelsen. 
Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att kommunfullmäktige antar Sassi 
Wemmers (MP) m.fl. förslag.  
 

Beslutsunderlag 
 §36 KS Antagande av översiktsplan för Bollebygds kommun - återremiss 
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 Beslut om antagande av översiktsplan (ÖP) för Bollebygds kommun 
 §179 Kf Beslut om antagande av översiktsplan (ÖP) för Bollebygds kommun 

Skickas till 
Samhällsbyggnadsnämnden 
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 Voteringslista  
  
   
 Mötesdatum 

Kommunfullmäktige   2022-03-24 
 
 
Voteringslista: §30 
Ärende: Antagande av översiktsplan för Bollebygds kommun,  KS2020/24 
 
Voteringslist(or) 
Bifall eller avslag ÖP, KS första beslutsmening 

Ledamot Ja Nej Avstår 
Peter Hemlin (M), ordförande X   

Otto Andreasson (S), vice ordförande X   

Monika Svensson (SD), 2:e vice ordförande  X  

Peter Rosholm (S), ledamot X   

Emma Isfeldt (S), ledamot X   

Lars-Erik Olsson (S), ledamot X   

Helena Thelin (S), ledamot X   

Ulf Rapp (S), ledamot X   

Carina Svensson (S), ledamot X   

Sassi Wemmer (MP), ledamot X   

Daniel Persson (SD), ledamot  X  

Lisette Vermeulen (SD), ledamot  X  

Ingridh Anderén (M), ledamot X   

Sverre Fredriksson (M), ledamot X   

Göran Augustsson (M), ledamot X   

Michael Plogell (FR), ledamot X   

Mathias Carlzon (-), ledamot  X  

Carl Pålsson (FR), ledamot X   

Stefan Larsson (FR), ledamot X   

Sandra Lindholm (C), ledamot X   

Fredrik Olofsson (C), ledamot X   

Roland Andersson (C), ledamot X   

Eivor Carlsson (KD), ledamot  X  

Hannu Sutinen (L), ledamot X   

Fredrik Lind (SD), ersättare  X  

Fredrik Drugge (M), ersättare X   

Kenneth Johansson (FR), ersättare X   

Rune Kennborn (KD), ersättare  X  

Resultat 21 7 0 
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§31     KS2017/229 

 
Upphävande av planprogram för Kullaområdet  

Beslut 
Kommunfullmäktige upphäver planprogram för Kullaområdet i sin helhet. 
 

Ärendet 
Kommunstyrelsen gav i februar 2014 dåvarande byggnads- och miljönämnden ett samlat positivt 
planbesked från Göteborgs stift gällande fem områden (område a, b, c, d och e). Detaljplanering 
för område a (Prästgårdsgärdet, SBN2015/613) påbörjades 2015 och ställdes ut på samråd hösten 
2018 efter att planprogram för Kullaområdet (KS2017/229) godkänts av kommunfullmäktige 
2018-04-26 § 21. Fullmäktigebeslutets andra att-sats har tolkats som planuppdrag för 
planprogrammets detaljplaner och lyder enligt följande; ”Kommunfullmäktige beslutar att 
planprogrammet ska utgöra underlag för fortsatt detaljplaneläggning. Planarbete inom 
Kullaområdet kommer att ske i flera detaljplaner där planläggning av områdena Prästgårdsgärdet 
och Fjällastorp ska ske först som en naturlig fortsättning av befintlig tätort. Därefter ska 
bostadsutbyggnad ske efter följande prioritetsordning. Områden närmast skolan och etappvis 
mot riksväg 40 där markägare och exploatörer bör gå samman för att bilda större 
sammanhängande områden för detaljplaneläggning. Verksamheter och handel närmast riksväg 40 
kan dock prioriteras innan en samlad bostadsbebyggelse finns planlagd. Om nya omständigheter 
uppkommer vilka kan påverka planeringssituationen, kan dock en omprioritering av 
planläggningsordningen ske. Detta kan kommunstyrelsen besluta om t.ex. i samband med beslut 
om prioritering av planuppdrag eller inkomna planbesked.” 
  
Planprogrammets rekommendationer stämmer inte överens med gällande översiktsplan (ÖP02). 
Sedan samrådet har framtagandet av DP Prästgårdsgärdet pausats i väntan på att ny översiktsplan 
ska bli antagen, vilket förväntas ske under 2022. 
  
Samhällsbyggnadsförvaltningen bedömer att planprogrammet inte visar tillräcklig hänsyn 
gentemot grundläggande planeringsförutsättningar, bland annat förändrad markanvändning av 
jordbruksmark. Tillämpningsbara planeringsförutsättningar för Kullaområdet ryms inom 
Kunskaps- och planeringsunderlag för Nolåns dalgång, Bollebygd (SBN2019/177) samt ny 
översiktsplan. Att behålla planprogrammet som gällande planeringsdokument försvårar 
förståelsen och användandet av ny översiktsplan. För önskad tydlighet gällande kommunens 
avsikter kring samhällsutvecklingen i Kullaområdet bör endast den nya översiktsplanen ge 
gällande rekommendationer. Andra att-satsen i godkännande-beslutet är otydligt formulerad och 
tar inte höjd för förändrade intressen, vilket försummar tillämpningsbarheten. Ett upphävande av 
planprogrammets andra att-sats möjliggör att planuppdrag som stämmer överens med ny 
översiktsplan kan tecknas. 
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Samhällsbyggnadsnämnden har behandlat ärendet på sammanträde 2022-01-24, § 5, och beslutat 
följande: Samhällsbyggnadsnämnden beslutar att föreslå kommunfullmäktige att upphäva 
planprogram för Kullaområdet i sin helhet. Samhällsbyggnadsnämnden föreslår att 
kommunstyrelsen ersätter planuppdrag för Bollebygds prästgård 1:1, Prästgårdsgärdet med nytt 
planuppdrag. Samhällsbyggnadsnämnden föreslår att kommunstyrelsen ersätter planuppdrag för 
Fjällastorp 3:6 m.fl., Fjällastorp med nytt planuppdrag. Samhällsbyggnadsnämnden ger 
samhällsbyggnadsförvaltningen i uppdrag att ta bort skylten "Bollebygds C" i Kråktorp. 
 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige upphäver planprogram för Kullaområdet i sin helhet. 
  
Kommunstyrelsens förslag bifalls av Sandra Lindholm (C). 
  
Beslutsgång 
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 
 

Beslutsunderlag 
 §37 KS Upphävande av planprogram för Kullaområdet 
 §5 SBN Upphävande av planprogram för Kullaområdet(158660) (0) 
 Komplettering planprogram 2018-03-21(157069) (0) 
 Planprogram 2017-10-23(157068) (0) 
 §21 KF Planprogram för Kullaområdet - godkännande av samrådsredogörelse 

Skickas till 
Samhällsbyggnadsnämnden  
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§32     KS2021/323 

 
Ansökan investeringsstöd Hestrafors IF  

Beslut 
Bollebygds kommun beviljar Hestrafors IF ett bidrag med 2 miljoner kronor för anläggandet av 
en konstgräsplan vid Bollevi idrottsplats. Bidraget beviljas efter samma grunder och 
begränsningar som Allmänna Arvsfondens bidrag till föreningen. 
  
Kommunfullmäktige godkänner ansökan och utökar utbildningsnämndens budget med 2 
miljoner kr, ökningen finansieras genom sänkning av det budgeterade resultatet för kommunen. 
  
Hestrafors IF har beviljats 4,6 miljoner kronor från Allmänna Arvsfonden, för att anlägga en 
konstgräsplan vid Bollevi idrottsplats. Allmänna Arvsfondens motivering är: ”Projektets syfte är 
att utveckla föreningens barn- och ungdomsverksamhet genom att anlägga en belyst 11-manna 
konstgräsplan i Bollebygds norra del. Genom projektet kommer träningsförhållandena förbättras 
och säsongen förlängas avsevärt. Anläggningen kommer att användas alla dagar i veckan både för 
organiserad verksamhet och spontan idrott och lek.” Bollebygdsalliansen ser det som viktigt att 
stödja föreningarna i Bollebygd i deras verksamheter, som främjar alla barn och ungas möjligheter 
till fysisk aktivitet och utveckling.  
 

Ärendet 
Hestrafors IF ansöker om investeringsstöd till byggnation av 11-manna konstgräsplan, 
asfaltering av parkeringsplats och tillgänglighetsanpassning av klubbstuga. Föreningen ansöker 
om ett bidrag på 2 mnkr från kommunen. De kommer också söka medel från Allmänna 
arvsfonden. Föreningen kommer att tillskjuta egna medel på 704 200 kr. Totala summan för 
byggnation med mera är beräknad till 7 704 200 kr. Bidraget som föreningen söker från 
kommunen är ett ingångsbelopp. Hestrafors IF har som ambition att sköta kommande drift och 
underhåll i egen regi. I kommuners riktlinjer för stöd till föreningslivet står det att ansökan 
om investeringsmedel ska skickas in senast den 31 januari året innan de ekonomiska stödet 
önskas. Detta medför ett hinder för föreningen då Hestrafors IF är beroende av svar från 
kommunen redan under våren 2022. Kommunens eventuella stöd till föreningen kommer vara en 
delfinansiär i ansökan om medel hos Allmänna arvsfonden. 
  
Utbildningsnämnden har behandlat ärendet på sammanträde 2021-12-13, § 93, och beslutat att 
lämna över ansökan till kommunfullmäktige eftersom frågan är principiellt viktig och inte ryms 
inom utbildningsnämndens budget för 2022. Ärendet drogs ut på kommunstyrelsens 
sammanträde 2022-01-25, men togs upp för behandling på sammanträde 2022-03-01. 
  
Ajournering 
Sammanträdet ajourneras kl 18.45-19.05. 
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Jäv 
Mathias Carlzon (-) anmäler jäv och deltar inte i handläggning och beslut av ärendet.  
 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
1. Bollebygds kommun beviljar Hestrafors IF ett bidrag med 2 miljoner kronor för anläggandet 
av en konstgräsplan vid Bollevi idrottsplats. Bidraget beviljas efter samma grunder och 
begränsningar som Allmänna Arvsfondens bidrag till föreningen. 
  
2. Kommunfullmäktige godkänner ansökan och utökar utbildningsnämndens budget med 2 
miljoner kr, ökningen finansieras genom sänkning av det budgeterade resultatet för kommunen. 
  
3. Hestrafors IF har beviljats 4,6 miljoner kronor från Allmänna Arvsfonden, för att anlägga en 
konstgräsplan vid Bollevi idrottsplats. Allmänna Arvsfondens motivering är: ”Projektets syfte är 
att utveckla föreningens barn- och ungdomsverksamhet genom att anlägga en belyst 11-manna 
konstgräsplan i Bollebygds norra del. Genom projektet kommer träningsförhållandena förbättras 
och säsongen förlängas avsevärt. Anläggningen kommer att användas alla dagar i veckan både för 
organiserad verksamhet och spontan idrott och lek.” Bollebygdsalliansen ser det som viktigt att 
stödja föreningarna i Bollebygd i deras verksamheter, som främjar alla barn och ungas möjligheter 
till fysisk aktivitet och utveckling.  
  
Kommunstyrelsens förslag bifalls av Sverre Fredriksson (M), Michael Plogell (FR), Rune 
Kennborn (KD), Daniel Persson (SD), Carl Pålsson (FR), Sandra Lindholm (C), Fredrik 
Olofsson (C), Ingridh Anderén (M), Peter Rosholm (S), Emma Isfeldt (S), Lars-Erik Olsson (S), 
Helena Thelin (S), Ulf Rapp (S), Carina Svensson (S) och Otto Andreasson (S).  
  
Ledamöternas förslag till beslut 
Lars-Erik Olsson (S), med instämmande av Ulf Rapp (S), Carina Svensson (S) och Peter Rosholm 
(S), föreslår följande: Kommunfullmäktige beslutar om undantag från styrprinciperna och 
godkänner Hestrafors IF:s ansökan om  ekonomiskt stöd till en konstgräsplan med max 2 
miljoner kronor som tas från den ofördelade budgeten. Stödet villkoras enligt följande: att 
Hestrafors i första hand bör välja miljövänliga alternativ i andra hand granulat. Föreningen ska 
följa fotbollsförbundets och naturvårdsverkets rekommendationer för konstgräsplaner. 
Föreningen ska i samverkan med kommunen ta fram underhållsrutiner och skyddsåtgärder för att 
minimera slitage och uppkomst av mikroplaster. Granulatfällor  och mikroplastfilter ska finnas så 
spridning av mikroplaster begränsas till själva konstgräsplanen  och omklädningsrummen.  
  
Efter ajournering dras förslaget tillbaka.  
  
Sandra Lindholm (C), med instämmande av Lars-Erik Olsson (S), Sassi Wemmer (MP), Peter 
Rosholm (S), Emma Isfeldt (S), Helena Thelin (S), Ulf Rapp (S), Carina Svensson (S) och Otto 
Andreasson (S), föreslår följande som tilläggsförslag (utifrån Lars-Erik Olssons (S) återkallade 
förslag): Stödet villkoras enligt följande: att Hestrafors i första hand bör välja miljövänliga 
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alternativ i andra hand granulat. Föreningen ska följa fotbollsförbundets och naturvårdsverkets 
rekommendationer för konstgräsplaner. Föreningen ska i samverkan med kommunen ta fram 
underhållsrutiner och skyddsåtgärder för att minimera slitage och uppkomst av mikroplaster. 
Granulatfällor  och mikroplastfilter ska finnas så spridning av mikroplaster begränsas till själva 
konstgräsplanen  och omklädningsrummen. 
  
Michael Plogell (FR) föreslår avslag på Sandra Lindholms (C) m.fl. tilläggsförslag.  
  
Beslutsgång 
Ordföranden konstaterar att endast kommunstyrelsens förslag finns, samt tilläggsförslag från 
Sandra Lindholm (C) m.fl. Ordföranden frågar först om kommunstyrelsens förslag kan antas och 
finner att så sker. Därefter meddelar ordföranden att omröstning ska ske kring Sandra Lindholms 
(C) tilläggsförslag. Följande beslutsgång godkänns vid omröstningen: 
Ja-röst för bifall till förslaget.  
Nej-röst för avslag på förslaget. 
  
Omröstningsresultat 
Med 14 nej-röster mot 11 ja-röster beslutar kommunfullmäktige att avslå tilläggsförslaget. Två 
ledamöter avstår från att rösta. Fyra platser är tomma. Omröstningslista finns i anslutning till 
paragrafen i protokollet. 
 

Beslutsunderlag 
 §43 KS Ansökan investeringsstöd Hestrafors IF 
 §93 UN Ansökan investeringsstöd Hestrafors IF(UN2021359-7) 
 Konstgräsplan på Bollevi(UN2021359-2) 
 Ansökan Investeringsstöd Hestrafors IF(UN2021359-6) 
 Ansökan om anläggningsbidrag(UN2021359-1) 
 Förtydligande från Hestrafors IF angående ansökan om anläggningsbidrag 
 Nuvarande riktlinjer för kommunens stöd till föreningar 

Skickas till 
Hestrafors IF, utbildningsnämnden, ekonomiavdelningen 
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 Voteringslista  
  
   
 Mötesdatum 

Kommunfullmäktige   2022-03-24 
 
 
Voteringslista: §32 
Ärende: Ansökan investeringsstöd Hestrafors IF,  KS2021/323 
 
Voteringslist(or) 
Bifall eller avslag tilläggsförslag 

Ledamot Ja Nej Avstår 
Peter Hemlin (M), ordförande  X  

Otto Andreasson (S), vice ordförande X   

Monika Svensson (SD), 2:e vice ordförande   X 

Peter Rosholm (S), ledamot X   

Emma Isfeldt (S), ledamot X   

Lars-Erik Olsson (S), ledamot X   

Helena Thelin (S), ledamot X   

Ulf Rapp (S), ledamot X   

Carina Svensson (S), ledamot X   

Sassi Wemmer (MP), ledamot X   

Daniel Persson (SD), ledamot  X  

Lisette Vermeulen (SD), ledamot  X  

Ingridh Anderén (M), ledamot  X  

Sverre Fredriksson (M), ledamot  X  

Göran Augustsson (M), ledamot  X  

Michael Plogell (FR), ledamot  X  

Carl Pålsson (FR), ledamot  X  

Stefan Larsson (FR), ledamot  X  

Sandra Lindholm (C), ledamot X   

Fredrik Olofsson (C), ledamot X   

Roland Andersson (C), ledamot X   

Eivor Carlsson (KD), ledamot  X  

Hannu Sutinen (L), ledamot   X 

Fredrik Lind (SD), ersättare  X  

Fredrik Drugge (M), ersättare  X  

Kenneth Johansson (FR), ersättare  X  

Rune Kennborn (KD), ersättare  X  

Resultat 11 14 2 
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§33     KS2021/170 

 
Riktlinjer för medborgarförslag i Bollebygds kommun  

Beslut 
Kommunfullmäktige upphäver beslut om medborgarförslag i fullmäktiges arbetsordning, § 36, 
och ersätter § 36 med förslag till riktlinjer för medborgarförslag i Bollebygds kommun. 
  
Ändringen börjar gälla från och med 2022-06-01. 
 

Ärendet 
Kommunfullmäktige beslutade 2021-04-29 att ge kommunstyrelsen i uppdrag att ta fram ett 
regelverk för processen med medborgarförslag i Bollebygds kommun. Regelverket ska arbetas in i 
kommun-fullmäktiges arbetsordning. Kommunfullmäktige önskade att regelverket var 
färdigbehandlat i nämnder och kommunstyrelsen så att ärendet kunde gå upp till 
kommunfullmäktiges sammanträde i september 2021. 
  
Ett förslag på regelverk för e-förslag arbetades fram och det var ute på remiss på samtliga 
nämnder. Ärendet gick upp till kommunstyrelsen i augusti 2021 där kommunstyrelsen beslutade 
att ärendet återremitteras till kommunstyrelseförvaltningen förutredning av alternativa förslag så 
att alla ärenden hanteras demokratiskt av kommunfullmäktige. 
  
Kommunstyrelseförvaltningen uppfattade att flertalet förtroendevalda förespråkade att 
kommunen behåller medborgarförslag och inte går över till e-förslag och det är mot detta som 
kommunstyrelseförvaltningen tagit fram ett förslag på riktlinje för medborgarförslag i stället för 
att revidera tidigare föreslagna regelverk för e-förslag. 
  
Förändringen ryms inom given budget. Ekonomiska förutsättningar för att kunna genomföra fler 
förslag behöver genomlysas och särskilt utredas oavsett om det handlar om nuvarande 
medborgarförslag eller e-förslag. 
  
Kommunstyrelseförvaltningen bedömer att tydligare riktlinjer där en bedömning och inte en 
utredning görs hur ett medborgarförslag ska besvaras bör ge en snabbare process, det vill säga det 
underlättar för den nämnd som ska svara på förslaget och vilket i sig gör att förslagsställaren får 
återkoppling snabbare. Om förslaget på sättet att besvara medborgarförslag antas bör också 
nämndernas förutsättningar i befintlig budget bli tydligare och även behoven inför kommande 
budgetplanering bli tydliggjorda på ett annat sätt än idag. 
 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige upphäver beslut om medborgarförslag i fullmäktiges arbetsordning, § 36, 
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och ersätter § 36 med förslag till riktlinjer för medborgarförslag i Bollebygds kommun, och att 
ändringen börjar gälla från och med 2022-06-01. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker.  
  
 

Beslutsunderlag 
 §48 KS Riktlinjer för medborgarförslag i Bollebygds kommun 
 Riktlinjer för medborgarförslag i Bollebygds kommun 

Skickas till 
Kommunsekreterare 
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§34     KS2021/228 

 
Svar på motion (S) om att inrätta föreningsråd  

Beslut 
Kommunfullmäktige bifaller motionen. 
 

Ärendet 
Ulf Rapp (S) föreslår i en motion daterad 2021-09-06 att ett föreningsråd startas upp i Bollebygds 
kommun. Ett föreningsråd skulle enligt motionären förbättra samverkan och underlätta 
kommunikationen och öka förståelsen mellan föreningarna och kommunen. Rådet skulle, med 
medlemmar från t.ex idrotten, kulturen och pensionärsföreningarna kunna vara en naturlig 
remissinstans med bred bas för kommunens politiker att använda sig av inför diverse beslut. 
Kommunfullmäktige har på sammanträde 2021-10-14, § 156, remitterat motionen till 
kommunstyrelsen för handläggning. 
  
I utformningen av svar har kommunstyrelseförvaltningen samrått med representanter på 
tjänstepersonsnivå från social- resp. utbildningsförvaltningen. Det råder en samstämmighet från 
samtliga tre förvaltningar i bedömningen. 
Kommunstyrelseförvaltningen bedömer att oavsett om ett föreningsråd inrättas eller dialogforum 
utvecklas innebär det en något högre arvodeskostnad då förtroendevaldas tid ska ersättas 
ekonomiskt. 
  
Det finns sedan tidigare beslut att avveckla vissa råd. Kommunfullmäktige tog i december 2013 
ett beslut om ny politisk organisation att träda i kraft 1 januari 2015. I samma beslut finns ett 
uppdrag till kommunstyrelsen att inför den nya politiska organisationen se över befintliga råd för 
medborgar-/brukarinflytande. Kommunfullmäktige tog sedan 2015-09-17 (KS2015/121) beslut 
att från och med 2015 tar bort rådet för funktionsnedsatta och kommunala pensionärsrådet och 
beslutar att reglementena för råden upphör att gälla. 
  
Tjänstepersoner tolkar och definierar råd kontra samverkan eller dialogforum med tydliga 
skillnader. Ett råd är en instans för överläggningar, samråd och ömsesidig information mellan 
kommunen och företrädare för föreningar/organisationer. Ett råd är organisatoriskt underställt 
en nämnd eller kommunstyrelsen och det är en referensinstans/remissinstans i 
frågor/ärenden. Dialogforum är en instans för ömsesidig information och samverkan mellan 
kommunen och företrädare för föreningar/organisationer. Dialogforum är organisatoriskt 
underställt den nämnd som ansvarar för frågorna. Synpunkter kan inhämtas från ett dialogforum 
men det är ingen formell remissinstans. 
  
I dagsläget finns det bara ett formellt råd i Bollebygds kommun - Ungdomsrådet. Ungdomsrådet 
syftar till att ge barn och ungdomar ökat inflytande i samhällsfrågor, kommunens utveckling och 
att stimulera intresset för demokrati och politik. För att öka barn och ungas delaktighet och 
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möjlighet att påverka är ungdomsrådet involverade i flera kommunal planerings- och 
beslutsprocesser till exempel är ungdomsrådet remissinstans när samhällsbyggnadsförvaltningen 
tar fram nya detaljplaner eller planprogram. För övrigt finns det inga formella råd men det finns 
mer eller mindre väl utvecklade samverkans- och dialogforum inom social- och 
utbildningsförvaltningarna. Samverkans- och dialogforum får anses mer utvecklade och 
fungerande inom utbildningsförvaltningen där kultur- och fritidschef har ett tydligt uppdrag i 
samverkansfrågor och arbetar för att utveckla forumen som idag finns. Inom socialförvaltningen 
finns utvecklingspotential och det pågår en dialog inom förvaltningen och tillsammans med 
socialnämnden hur man kan möta upp efterfrågan från till exempel pensionärsorganisationerna. 
  
Ett gemensamt föreningsråd kommer att spänna över ett mycket stort område och frågorna kan 
därför bli svåra att hantera för såväl tjänstepersoner som för förtroendevalda. Det finns en risk 
att några röster gör sig mer hörda än andra i denna konstellation. Däremot så behöver 
kommunen stärka dialogen med föreningar och intresseorganisationer och ta tillvara på idéer och 
tankar som förs fram. Kommunstyrelseförvaltningens bedömning är att det i stället för att starta 
upp ett föreningsråd bör nämnderna ges i uppdrag att utveckla nuvarande dialogformer eller 
starta upp dialogforum med de intresseföreningar som ligger inom/närmst aktuell nämnds 
ansvarsområde.  
  
Det bör vara tjänstepersoner som ansvarar för forumen och som har dessa som en 
samverkansarena men att nämndsledamöter, förslagsvis presidierna, är närvarande. Respektive 
dialogforum kan vid behov eller minst en gång per år bjuda in andra förtroendevalda från till 
exempel kommunstyrelsen för en kommunövergripande dialog. 
 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige avslår motionen. 
  
Kommunstyrelsens förslag bifalls av Michael Plogell (FR).  
  
Ledamöternas förslag till beslut 
Ulf Rapp (S), med instämmande av Otto Andreasson (S), Lars-Erik Olsson (S), Ingridh Anderén 
(M), Daniel Persson (SD), Mathias Carlzon (-), Sassi Wemmer (MP) och Rune Kennborn 
(KD), föreslår att motionen bifalls.  
  
Beslutsgång 
Ordföranden konstaterar att det finns två förslag; dels kommunstyrelsens om avslag, dels Ulf 
Rapps (S) m.fl. om bifall. Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att 
kommunfullmäktige beslutar enligt Ulf Rapps (S) m.fl. förslag om bifall.  
 

Beslutsunderlag 
 §44 KS Svar på motion (S) om att inrätta föreningsråd 
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 Motion 
 §156 Kf Inkommen motion: Motion (S) om att inrätta föreningsråd 

Skickas till 
Kommunchef 
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§35     KS2021/248 

 
Svar på motion (-) om stötta ansökningar till allmänna arvsfonden  

Beslut 
Kommunfullmäktige avslår motionen. 
 

Ärendet 
Mathias Carlzon (-) föreslår i motion daterad 2021-09-22 att Bollebygds kommun avsätter 
20 mnkr i investeringsbudgeten så att man under ett år kan stötta minst 10 allmänna arvsfonden-
projekt som kommunens föreningar ansöker om. Kommunfullmäktige har på 
sammanträde 2021-10-14, § 158, remitterat motionen till kommunstyrelsen för handläggning. 
  
Allmänna arvsfonden kan bevilja medel till föreningar för ett projekt som är nyskapande när det 
gäller aktiviteter för barn unga och underlättar för individer med funktionsnedsättning. Sedan juli 
2021 tilldelar de även pengar för satsningar som påverkar möjligheterna för 65+ att ha ett rikt 
liv. Allmänna arvsfonden kan gå in med 70 %/max 5 miljoner kronor och föreningar får själva 
finansiera 30%. Motionären föreslår att kommunen går in och täcker dessa 30 % via sin 
investeringsbudget. Motionären föreslår han att kommunen ska avsätta 20 miljoner kronor i sin 
investeringsbudget för att, under ett år, stötta minst 10 allmänna arvsfondsprojekt som föreningar 
i kommunen ansöker om. 
  
Kommunstyrelseförvaltningen gör följande bedömning: Kommunens budget för 2022 antogs av 
kommunfullmäktige i november 2021 och däri finns ingen budget avsatt för sådana ändamål som 
motionären föreslår. Motionären vill att bidraget ska ses som en investering och tas från 
investeringsbudgeten. Med investering avses anskaffning av tillgångar som istället för att 
kostnadsföras direkt kostnadsförs under tillgångens ekonomiska livstid. För en tillgång på 10 
mnkr och med en beräknad livslängd på 10  mnkr, kommer alltså 1 mnkr innebära en 
driftskostnad i form av avskrivning, utöver det tillkommer ränta. Bollebygds kommun har 
upprättat dokumentet ”rutiner och regler för investeringsredovisningen” som följer lag om 
kommunal bokföring och normer från rådet för kommunal redovisning. I dokumentet framgår 
vad som är en investering och hur det ska hanteras i kommunen för att följa god redovisningssed. 
Kortfattat kan sägas att det finns fyra minikrav som alla måste vara uppfyllda för att en utgift ska 
klassas som en investering. De är: 
-          Tillgången ska ha ett bestående värde på minst tre år. 
-          Kommunen ska ha kontroll över tillgången. 
-          Inköpet ska på något vis höja värdet eller öka servicegraden (utvecklas längre fram). 
-          Utgiften ska avse ett väsentligt belopp. 
Kriteriet om bestående värde och ett väsentligt belopp kan förmodligen i många fall vara 
uppfyllda om det t.ex. gäller större inköp eller byggnationer. Kriteriet om ekonomisk fördel eller 
höjer servicegraden kan eventuellt i vissa fall uppfyllas t.ex. en åtgärd som bidrar till något av de 
mål som kommunfullmäktige har. Det kriteriet som dock inte kommer nås i de flesta fallen är 
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kontrollkriteriet. Kontrollkriteriet innebär att kommunen antingen är ägare av tillgången eller har 
nyttjanderätten till den och på så sätt förfogar över tillgången. För att kontrollkriteriet ska uppnås 
räcker det alltså inte att det är något som kan användas av kommunens medborgare eller 
föreningens medlemmar. Då det i många fall är föreningar som ska göra dessa investeringar 
måste det antas att investeringarna ska användas för att nå föreningarnas syfte och kommer 
föreningsmedlemmarna till del snarare än den kommunala organisationens. Många av de åtgärder 
som föreningarna kommer ansöka om investeringsstöd till kommer inte uppfylla kriterierna för 
investeringar i enlighet med god redovisningssed. Om bidrag ges som inte uppfyller 
investeringskriterierna kommer de att redovisas som driftskostnader. Mot bakgrund av 
ovanstående görs bedömningen att motionen ska avstyrkas. Intentionen i motionen kan istället 
nås genom t.ex. förhöjt driftsanslag för föreningsstöd eller en post för investeringsstöd under 
driftsbudgeten. Det bör då hänskjutas till kommunens ordinarie budgetprocess. 
 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige avslår motionen. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker.  
 

Beslutsunderlag 
 §45 KS Svar på motion (-) om stötta ansökningar till allmänna arvsfonden 
 Motion 
 §158 Kf Inkommen motion: Motion (-) om stötta ansökningar till allmänna arvsfonden 
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§36     KS2022/17 

 
Svar på interpellation (S) till samhällsbyggnadsnämndens 
ordförande om den nya skolan  

Beslut 
Kommunfullmäktige finner att interpellationen är besvarad i och med svar från 
samhällsbyggnadsnämnden ordförande. 
 

Ärendet 
Lars-Erik Olsson (S) har i skrivelse daterad 2022-01-22 begärt att få ställa en interpellation till 
samhällsbyggnadsnämndens ordförande Sandra Eliasson (C) om om den nya 
skolan. Kommunfullmäktige beslutade på sammanträde 2022-02-10, § 9, att interpellationen får 
ställas. 
  
Dagens sammanträde 
Sandra Lindholms (C) interpellationssvar är medskickat till dagens sammanträde.  
  
Beslutsgång 
Ordföranden frågar om interpellationen kan anses vara besvarad i och med svar från 
samhällsbyggnadsnämndens ordförande och finner att så sker. 
 

Beslutsunderlag 
 Svar på interpellation från Sandra Lindholm (C) 
 Interpellation (S) till SBN ordf om nya skolan 
 §9 Kf Interpellation (S) till samhällsbyggnadsnämndens ordförande om den nya skolan 
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§37     KS2022/20 

 
Svar på interpellation (S) till kommunstyrelsens ordförande om 
uppföljning övergripande mål  

Beslut 
Kommunfullmäktige finner att interpellationen är besvarad i och med svar från 
kommunstyrelsens ordförande. 
 

Ärendet 
Peter Rosholm (S), Lars-Erik Olsson (S), Ulf Rapp (S) och Carina Svensson (S) har i skrivelse 
daterad 2022-01-27 begärt att få ställa en interpellation till kommunstyrelsens ordförande Michael 
Plogell (FR) om uppföljning övergripande mål. Kommunfullmäktige beslutade på sammanträde 
2022-02-10, § 10, att interpellationen får ställas. 
  
Dagens sammanträde 
Michael Plogells (FR) interpellationssvar är medskickat till dagens sammanträde.  
  
Beslutsgång 
Ordföranden frågar om interpellationen kan anses vara besvarad i och med svar från 
kommunstyrelsens ordförande och finner att så sker. 
 

Beslutsunderlag 
 Svar på interpellation från KSO 
 Interpellation (S) till kommunstyrelsens ordförande om uppföljning övergripande mål 
 §10 Kf Interpellation (S) till kommunstyrelsens ordförande om uppföljning övergripande 

mål 
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§38     KS2022/73 

 
Fråga (S) till samhällsbyggnadsnämndens ordförande om gång- 
och cykelvägar i kommunen  

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att frågan är besvarad i och med svar från 
samhällsbyggnadsnämndens ordförande. 
 

Ärendet 
Peter Rosholm (S) har inkommit med en fråga 2021-02-09, ställd till 
samhällsbyggnadsnämndens ordförande Sandra Lindholm (C) om gång- och cykelvägar i 
kommunen. 
  
Samhällsbyggnadsnämndens ordförande Sandra Lindholm (C) besvarar frågan. 
 

Beslutsunderlag 
 Fråga (S) till samhällsbyggnadsnämndens ordförande om gång- och cykelvägar i 

kommunen 
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§39 

Kommunchefen informerar 

Ärendet 
Dagens sammanträde 
Kommunchef Monica Holmgren informerar om en IT-händelse, samt kommunens arbete kring 
flyktingsituationen till följd av kriget i Ukraina.  
 

 

Page 28 of 28


	bea4c213-0739-487c-a68b-9531d503bec8
	27f43ce6-5066-4f54-85d8-ee8c68ed6d68
	Innehållsförteckning

	ddbfc9ec-74cd-4c51-93eb-988da2d5c3d9
	bf5268c8-3980-4ba7-85ba-84c9293996be
	Beslut
	Ärendet

	d27d791c-fd0d-4b48-8bbd-ccd714bd7d04
	Beslut
	Ärendet
	Förslag till beslut

	93f02580-73f3-4584-a0ba-5a5bb0de442f
	93f02580-73f3-4584-a0ba-5a5bb0de442f

	77d5e5ff-02a6-4cf2-9c08-e4634009e144
	Beslut
	Ärendet
	Förslag till beslut

	e6abe6bb-b916-4a64-9565-2ab2bad47ea6
	Beslut
	Ärendet
	Förslag till beslut

	9ddbf3f5-704e-41cc-ba62-40315486d001
	9ddbf3f5-704e-41cc-ba62-40315486d001

	b65423c4-40b7-41b3-97dd-f26aa68b4d0b
	Beslut
	Ärendet
	Förslag till beslut

	de21c7b9-5f9e-4263-8fdb-759d875ca126
	Beslut
	Ärendet
	Förslag till beslut

	80c312f5-1f27-488c-a3e5-46cb431131ac
	Beslut
	Ärendet
	Förslag till beslut

	9931306b-b108-42ef-937d-1e9c48ae846c
	Beslut
	Ärendet

	2374ec21-54e2-49e9-a8e3-6fef849ddbeb
	Beslut
	Ärendet

	63f2d01b-5797-4df6-a794-40f150352a80
	Beslut
	Ärendet

	422c51d2-13cf-4b8f-8c99-abce052cbc6d
	Ärendet


